
 
 

 

 

 

 

Protokoll styremøte nr. 11/23 
 

Sted: Algarheim skole  
 

Tid: Mandag 20.11.23 kl. 18:00 
Møtet avsluttet: Kl. 19:30 
 

Tilstede: Linda Skalde, Anne Kristine Lind, Turi Kobbhaug, Eva Mangseth og Marit Furuseth 
 
Forfall: Tone Gabler, Tove Lise Nordbakk og Rita S. Bjørkdahl 
 
Møteleder: Linda Skalde 
Referent: Eva Mangseth 
 

SAK  Ansvar 

100/23 Godkjenning av innkalling og saksliste  
 
Vedtak: 
Innkalling og saksliste til møte 20.11.23 ble godkjent.  

Alle 

101/23 
 
 

Godkjenning av protokoll fra møte 23.10.23 
 
Vedtak: 
Protokoll fra møte 23.10.23.23 ble godkjent. 
 

Alle 

102/23 Økonomi 
 
Kasserer redegjorde for økonomien pr. dags dato.  
 
Vedtak: 
Redegjørelsen ble tatt til orientering. 
 

Turi 

103/23 Julebutikk oppdatering 

 

Det er 31 utstillere i år. Historielaget ble ikke med likevel. Vi har blitt enige om å ta 

inn noen bøker, «Romeriksbunaden”,  i kommisjon  fra Leikarringen Rakne. Vi tjener 

50 kr pr. bok vi selger. 

 

Det er pr. dd noen ledige vakter. 

 

Vedtak: 

Saken ble tatt til orientering 

 

 

Alle 
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104/23 Hva har skjedd siden sist 

 

Ansvarlig for Ung husflid sendte ut en lagpost om at vi ønsker flere voksne.  Vi fikk 

god respons og flere voksne vil hjelpe til. 

 

Turi Kobbhaug var på regionmøte for Øvre Romerike 08.11.23. Alle lag var 

representert, unntatt Nes.  

Dersom vi får en vevstue, bør vi se hvordan Nannestad har løst dette.  

 

Vi har hatt besøk av Norges Husflidslag, regionslederkonferansen 28.11.23. Ordfører 

og varaordfører var også invitert, de møtte ved hvert sitt besøk. Vi har fått veldig 

mange gode tilbakemeldinger etter dette besøket. 

 

14.11.23 var Kulturrådet på befaring i lokalene våre. Turi Kobbhaug møtte på vegne 

av Husflidslaget. Kulturrådet ønsket å se lokalene, og de ønsket å høre om våre behov 

for ytterligere rom/lagerplass. 

 

Vedtak: 

Saken ble tatt til orientering 

 

Alle 

105/23 Innspill til handlingsplan (barn og unge) 

 

Vedtak: 

Ullensaker Husflidslag avgir ikke uttalelse. 

. 

Alle 

106/23 Investering i utstyr på maskinrommet. søknad fra Johnny Solvang 

 

Det står to maskiner på maskinrommet man ønsker å selge for å kjøpe inn noe som er 

enklere i bruk. Vi kjøper inn de nye maskinene og selges de som står der pr. i dag.  

 

Vedtak: 

Søknaden ble godtkjent. 

 

Linda 

107/23 Kurs for ungdomsinstruktører 

 

Vi ønsker å være med på dette. Ansvarlig for Ung Husflid forhører seg om det er noen 

voksne som kan være med å hjelpe til med logistikk og evt. kjøring. 

 

Vedtak: 

Saken ble tatt til orientering. 

 

Eva 

108/23 Leie av lokaler gjennom kommunen 
 
Leder informerte. 
 
Vedtak: 
Informasjonen ble tatt til orientering. 
 
 
 

Linda 



 

 

3 

 

109/23 Vår 24 

 

Kurs og aktiviteter: 

Vi har satt opp 45 kurs i tillegg til Ung Husflid. Nestleder informerte om de forskjellige 

kursene. 

 

Sommertur er satt opp til 8. og 9. juni 2024. Det legges fram sak på årsmøtet om noen 

kan ta på seg å organisere turen. 

 

Det sendes ut lagspost når kursene for våren 2024  blir lagt ut 

 

Vedtak: 

Informasjonen ble tatt til orientering. 

 

AKL 

110/23 Valg 

Årmøtet er berammet til 01. februar 2024. 

 

Alle i styret er på valg, med unntak av Eva Mangseth.  

 

Styret innkaller til møte med valgkomiteen. Valgkomiteen anmodes om å ta kontakt 

med den enkelte som er på valg.  

 

Vedtak: 

Saken følges opp. 

 

Linda 

 

Neste styremøte: 11.12.23 

 

Møteplan 2024: 

15.01.24 - 12.02.24 - 11.03.24 - 08.04.24 - 06.05.24 og 03.06.24 

 

 

Eva Mangseth  

Ref. 


